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Deltagere: Kristian, Jonna, Annette, Maria, Vibe, Birgitte, Line, Birte 

Ordstyrer: Vibe 

Referent: Birte 

   

Emne  Sag og konklusioner  
  

 
Evaluering af års-
møde 2014 

Vibe havde læst de skriftlige evalueringer og konklusionen var ge-
nerelt rigtig gode evalueringer -  det samme mener bestyrelsen.  
 
Vibe rykker læge for slides med røntgenfotos. 
 
Lige et par obs-punkter til næste møde:  
Husk p-kort til gæsteparkering til undervisere. Obs at projektor er 
”god” fx til røntgenbilleder. Obs at tidsplan ikke er for stram. Der 
skal afsættes tid efter årsmødet til at bestyrelsen kan konstituere 
sig. 
 
Det vedtages (ved afstemning) at næste årsmøde næste år afhol-
des til efteråret i Odense og at det skal være gratis for medlemmer. 
Efter denne skal det evalueres om årsmødet skal være gratis også 
året efter. 
 
Det besluttes at fremlægge både det godkendte regnskab for det 
forgående år samt budget/regnskab for det indeværende år samt 
forslag til budget for det kommende år. Det skal drøftes på bestyrel-
sesmødet inden årsmødet hvordan det mere præcist skal gøres.  
 
Forslag til emner til det kommende årsmøde drøftes på bestyrel-
sesmødet i marts. 
 
Under dette punkt blev også aftalt at bestyrelsen kunne være mere 
bevidst om at fortælle/skrive om/ gøre rede for medlemmerne om, 
hvad de deltager i i løbet af året. Fx kan man til hver ”ting” man 
deltager i i regi af bestyrelsen aftale, hvordan det formidles til øvrige 
bestyrelsesmedlemmer og til øvrige medlemmer af selskabet. 
 
Birte vil undersøge hvordan dropbox kan bruges mere optimalt mel-
lem bestyrelsesmedlemmerne, så vi kan finde de samme filer der 
og undgå de forsvinder. 
 
På valg til generalforsamlingen til efteråret (i forbindelse med års-
mødet) er: Line, Maria og Birte. Det vedtages at Jonna har den 1-
årige bestyrelsespost (jvf vedtægtsændring og referat fra general-
forsamlingen 2014. 
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Konstituering og 
fordeling af øvrige 
ansvarsområder 

Bestyrelsen er konstitueret/ansvarsområder fordelt således: 
Formand: Jonna 
Kasserer: Kristian 
Faglig tovholder: Annette 
Kursus- og uddannelsesudvalg: Vibe, Birgitte, Line, Annette og 
Birte 
Webmaster: Maria 
Redaktør blad: Line 
 
Kursus- og uddannelsesudvalget dækker de 3 områder: årsmøder 
temadage og uddannelse. Udvalget fordeler opgaverne i mellem 
sig. I 2015 har Line, Annette og Birte fortrinsvis uddannelse og Vibe 
og Birgitte fortrinsvis årsmøde og temadage. 
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Der skal udarbejdes funktionsbeskrivelser for de forskellige områ-
der. Annette udarbejder en skabelon med udgangspunkt i tovhol-
derfunktionene som forsøges anvendt til alle områder. Funktions-
beskrivelserne sendes ud inden næste bestyrelsesmøde og skal 
gennemgås på mødet. Her skal honorering også drøftes. 
 

Alle/Annette 

Årshjul Følgende blev aftalt for næste år: 
Bestyrelsemøder:  
19/3 kl. 16 til 20/3 kl. 15.30 i Odense hos Annette. Suppleanterne 
inviteres med fra kl. 10 d. 20/3. Jonna inviterer. Jonna undersøger 
om Mette Østergaard fra Dansk Selskab for Fysioterapi kan deltage 
og lede os igennem emnet Strategi. 
 
Fredag d. 19/9 i København. Jonna reserverer lokale m.v. 
 
Torsdag d. 19/11 i Odense (aften før årsmødet) 
 
Årsmøde: 
Fredag d. 20/11 i Odense. Annette reserverer lokale. 
 
Temadag: 
Vibe og Maria arrangerer temadag om Demmi-test i Ringsted i 
maj?. Vibe og Annette underviser. 
 
Smertekursus: 8-9 Juni i Odense. Underviser Inge Riis 
 
Gentagelse af udredningskurset: 29/9 – 2/10 samt opfølgningsdag i 
december. Sted Vikærgården. 
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Annette 
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Budget Kristian og Jonna gennemgik forslag til budget (kopi udleveret). 
Det blev vedtaget med et par enkelte ændringsforslag: 

 Årsmødet skal være gratis i 2015.  

 Der skal budgetteres med samme beløb i indtægter og ud-
giver for uddannelse (130.000 kr) 

Det ændrede budget gennemgås kort på næste møde? 

Kristian og 
Jonna 

Revisor/kasserer DF har rådet til at bestyrelsen finder en revisor, der er vant til at se 
på regnskaber, der indeholder ”mere en 2 tal”. Kristian undersøger 
om der er én på hans arbejde, der kan hjælpe. Kristian meddeler 
dette til hende, der meldte sig som kasserer på generalforsamlin-
gen. 
 
Det aftales at hvis Kristian tænker at kassererposten tager for me-
get tid eller er for besværlig skal bestyrelsen igen drøfte om vi skal 
købe os til assistance. 

Kristian 

Fagkongres Bestyrelsen har meldt DSFGG til en fælles stand for det faglige 
selskab til fagkongressen. 
Jonna har ikke fået yderligere informationer om udseende mv. fra 
Mette Østergaard endnu. Jonna og Maria er fortsat kontaktpersoner 
til DF ift. kongressen 
 
Vedrørende hotelværelser er det ikke umuligt at få hotelværelser til 
hele bestyrelsen på kongres stedet. Jonna er kontaktperson. For en 
sikkerheds skyld reserverer Annette hotelværelser et andet sted i 
Odense, så bestyrelsen overnatter samme sted. 
 
Brainstorm indhold standplads. 
”roll-up” med logo 
Infopjecer om selskabet med mulighed for at indmelde sig 
Happening (rejse/sætte sig med vægtvest mv.) 
Målebånd, kulepenne, rullenøglesnor med logo 
Pastiller 

 
 
 
Jonna og Ma-
ria 
 
 
Jonna 
Annette 
 
 
 
 
Maria 
 
Birte og Vibe 
 



Referat af bestyrelsesmøde Dansk Selskab for Fysioterapi i Gerontologi og Geriatri d-. 8/1-2015 i Aarhus. 

3 
 

 

Program for udredningskursus og smertekursus 
Video af Demmi-test 
 
Maria udarbejder forslag til folder 
Birte og Vibe undersøger priser merchandize 
Vibe og Maria (?) er ansvarlig for happening 
Line er ansvarlig for Demmi-video 

 
 
 
 

Emne til næste blad Rapporter fra fagkongressen med forskellig perspektiv. 
 
Interview med formanden for Danske Fysioterapeuter. Line spørger 
hende om hun vil afsætte tid på fagkongressen. Kristian og Line er 
ansvarlig for interviewet. 
 
Interview eller indslag fra deltager i Udredningskurset (fys fra 
Vikærgården?) 
 

Alle 
 
Line og Kristi-
an. 
 
 
Line og Birte 

evt Annette har modtaget invitation til arbejdsgruppe under Socialsty-
relsen om ældre og utilsigtet vægttab, jf. mail fra Annette. 
Næste møde er mandag d. 19/1 og derudover er der 4-5 arbejds-
møder. Birgitte eller Maria deltager. 
(efterfølgende har Birgitte mailet at hun kan deltage) 
 
Jonna sender kode til bestyrelsesmedlemmerne til Dansk Selskab 
for Gerontologi. Det giver adgang til alle artiklerne i bladene. Det 
forstår jeg ikke? 
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